

特洛伊大学孔院参加阿拉巴马州伯明翰猪年春节庆祝活动

2019年2月2日，特洛伊大学孔子学院应邀参加在阿拉巴马州伯明翰市中心布特韦尔礼堂 (Boutwell Auditorium) 举行的第十三届伯明翰春节庆祝活动。本次伯明翰春节庆祝活动于上午10时30分拉开帷幕，数千名华人及喜爱中国文化的当地民众参加了活动。

特洛伊大学孔子学院在活动中共有三个大展台，具有浓郁中国年味的中国结、中国书法、中国剪纸、中国纸扇等布置，在礼堂内近四十个展位中特别的醒目。孔院展台上摆放着各类汉语学习和中国文化的书籍与光盘，老师及家属们还在现场展示了中国书法创作、中国国画创作、手链编制技艺等。八方来宾们聆听孔院教师对孔子学院的概况介绍、咨询中国风俗和传统文化知识、精心挑选自己喜欢的中文书籍、兴致勃勃的观赏书法、国画展示，体验着浓浓的中国年味。

特洛伊大学孔子学院已连续九年参加伯明翰春节庆祝活动，活动组委会特别感谢了特洛伊大学孔院一直以来对该活动的支持，并称赞了特洛伊大学孔院在汉语教学与文化推广中的突出贡献。





Confucius Institute at Troy University Joined the Chinese New Year Celebration of the Year of Pig in Birmingham Alabama

On February 2, 2019, the Confucius Institute at Troy University was invited to join in the thirteenth Birmingham Chinese New Year celebration at the Boutwell Auditorium in downtown Birmingham, Alabama. The celebration started at 10:30 in the morning, and thousands of Chinese and local people who loved Chinese culture participated in the event.

The Confucius Institute at Troy University (CITU) has three large booths at the event which showed Chinese knots, Chinese calligraphy, Chinese paper-cuts, and Chinese paper fans. They are particularly eye-catching in nearly 40 booths in the auditorium. Moreover, there are various books and CDs on Chinese learning and Chinese culture were exhibited there. Teachers from CITU and their families also displayed Chinese calligraphy, Chinese traditional painting and bracelet making skills. Guests from different places listened to the introduction to the Confucius Institute, got to know Chinese customs and traditional culture knowledge. Besides, they also selected their favorite Chinese books, and watched Chinese calligraphy and Chinese paintings to experience the traditional Chinese customs of Spring Festival.

The Confucius Institute at Troy University has participated in the Birmingham Chinese New Year celebration for nine consecutive years. The organizing committee especially thanked the Confucius Institute at Troy University for its support of the event and praised the outstanding contribution of the Confucius Institute at Troy University in Chinese teaching and cultural promotion.



